
 

 

 
BCA 

 
BEGELEIDINGSCOMMISSIE ACCOUNTANT 

 
VERSLAG 

van de vergadering op woensdag 12 maart 2014 
 
 
Aanwezig:  Leden: mw. W. Meeuwissen (vz), A. Huizing, J. Smits, P. Oosterlaak  

Griffie: H.G. Parker Brady (statenonderzoeker) 
Accountant: B.W. Littel (E&Y), R. Wortelboer (E&Y) 
Genodigden: A. van der Tuuk (gedeputeerde financiën) en G. van Geffen (MO) 

Afwezig:  B. van der Ven en mw. S. Buissink (griffier)  
 

1. Opening en mededelingen 
De heer van der Ven heeft zich afgemeld voor de vergadering. 

 
2. Vaststelling agenda 
Geen wijzigingen. 

 
3. Verslag van 11 september 2013 
Het verslag is akkoord. 
 

4. Managementletter/ Interimcontrole en reactie GS 

De heer Littel meldt dat alle interne processen binnen de provincie zijn verbeterd. Hij stelt dat niet 
gestreefd moet worden om voor alle processen uiterst rechts in de grafiek te eindigen. Dit kan alleen 
tegen aanzienlijke kosten. Bij sommige processen is nog fine-tuning mogelijk. De waardering van de 
interne processen vindt plaats op basis van de professionele beoordeling van de accountant. 
 
De accountant heeft ook gekeken naar interne ontwikkelingen, zoals de nieuwe netwerkorganisatie en 
externe ontwikkelingen, zoals de discussie rond de Wet Hof. Hij kijkt naar de betrouwbaarheid van de 
financiële processen. Hierbij wordt aandacht geschonken aan zaken waaraan meer gedaan kan 
worden. 
 
De heer Littel wijst op de onderwerpen risicomanagement en toezicht op verbonden partijen. Hij is 
tevreden over de wijze waarop de organisatie hiermee bezig is. 
 
De heer Littel wijst erop dat de provincie alert moet blijven op ontwikkelingen rond de ILG. Hoewel er 
op dit moment geen sprake is van een restrisico, kan het over 3 maanden anders zijn. Dat komt omdat 
je te maken hebt met gronden. De voorzitter vraagt of het niet mogelijk is dat de accountant of GS met 
een nadere rapportage over dit onderwerp komen. In september vorig jaar heeft er een bijeenkomst 
over ILG/ Natuur plaatsgevonden, die veel heeft verduidelijkt. Het blijft echter lastig om het aan andere 
fractieleden uit te leggen. Na enige discussie stelt zij voor een nieuwe bijeenkomst te organiseren. De 
heer Oosterlaak komt met de suggestie een en ander te visualiseren aan de hand van een voorbeeld. 
De BCA komt op 2 april in klein comité bij elkaar om de wensen tav de bijeenkomst te bespreken.  
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Vragen/ opmerkingen werkgroepleden 
De heer Huizing vraagt hoe het cijfer voor het aanbestedingsproces geduid moet worden. De heer 
Littel geeft aan dat er vooraf is geregeld hoe je gaat aanbesteden. Er wordt achteraf gecontroleerd of 
er sprake was van onrechtmatigheid. Nadeel is dat dit soms te laat is, omdat de aanbesteding dan al 
is gegund. 
 
De heer van der Tuuk geeft aan dat het traject rond het inregelen van het inkoopproces is gestart. 
Hiervoor zijn deskundigen aangetrokken. Het gaat om de centralisatie van de inkoop. 
 
In het vorige BCA overleg is afgesproken dat de accountant als aandachtspunt van de interim-
rapportage naar de externe inhuur zal kijken. Uit de analyse komt naar voren dat de totale loonkosten 
in de pas lopen en het budget inhuur iets is gestegen. 
Mevrouw Meeuwissen stelt de vraag of je als provincie duurder uit bent met externe inhuur. De 
accountant kan dit niet beantwoorden. Het jaarbudget voor externe inhuur blijft ongeveer gelijk en het 
beschikbare budget wordt niet opgemaakt. In dit verband merkt de heer van Geffen op dat in de 
toekomst met een grotere flexibele schil het maximale budget van 5,6 miljoen niet meer te handhaven 
is.  
 
Om de discussie over eventuele verhoging van het maximale bedrag voor externe inhuur voor te zijn, 
komt vanuit de BCA het verzoek om gedurende een half jaar een registratie bij te houden over de 
externe inhuur. Wat is de kostprijs van externe inhuur tov het eigen personeel? Doe je meer of minder 
met dat uur? De heer van der Tuuk zegt toe hiernaar te zullen kijken. 
 
De heer Oosterlaak vraagt zich of de nieuwe netwerkorganisatie niet haaks staat op externe inhuur. 
Volgens de heer Littel blijft dat als de organisatie kennis wil inhuren, een flexibele kracht dit kan 
inbrengen. Dit kan juist de netwerkorganisatie versterken.  
 
Reactie GS 
Naar aanleiding van de reactie van GS op de aanbeveling van de accountant om ook bij subsidies van 
minder dan 25.000 euro aan functiescheiding te doen, merkt de heer van Geffen op dat de individuele 
medewerker niet alleen opereert, maar dat ook de teamleider mee kijkt.  
De heer Littel merkt op dat de provincie veel heeft uit te leggen als zij besluit om achteraf niet uit te 
keren, als blijkt dat de subsidienemer niet aan de voorwaarden heeft voldaan.   
 
De voorzitter stelt voor om de informatie uit de managementletter en de reactie van GS over 
verbonden partijen door te geven aan de werkgroep verbonden partijen. 
 
 

5. Brief van de heer Verhoef over begroting 2014 
De accountant herkent zich niet de kwalificaties onbetrouwbaar en misleidend en constateert een 
aantal onjuistheden in de brief. De heer Verhoef stelt bijvoorbeeld dat er in de periode 2012-2013 €96 
miljoen meer is uitgegeven dan er werd ontvangen. Maar dat is als je volgens het kasstelsel redeneert 
en niet volgens het baten-lasten stelsel van de provincie. De provincie opereert begrotingsgedreven 
en niet winstgedreven. 
 
Volgens de heer van der Tuuk heeft er eerder een sessie plaatsgevonden over de brieven van de 
heer Verhoef. Dit was volgens hem bij een commissievergadering in Tynaarlo. Hij stelt voor om een of 
meerdere reeds eerder opgestelde documenten met daarin een reactie op de brieven van de heer 
Verhoef op te zoeken en ter informatie door te sturen naar de BCA. Dit kan een document zijn van de 
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provincie Drenthe, maar ook van bv Groningen. De heren van Geffen en Parker Brady zullen dit op 
zich nemen. 
 
De heer Huizing vraagt wat de betekenis is van het Normenkader in de begroting. De accountant geeft 
aan dat hij aan de hand van de regelingen in het Normenkader uitsluitend kijkt naar de rechtmatigheid 
van (subsidie)uitgaven. Hij kijkt niet of de uitgaven binnen de provinciale kaders passen. Ter 
aanvulling geeft de heer van Geffen aan dat er in de Normenkader geen norm is opgenomen voor de 
inkoop. De heer van der Tuuk geeft aan dat hij dit met de accountant zal bespreken. 

 
6. Datum volgend overleg 
Het eerstvolgende reguliere overleg wordt vervroegd naar woensdag 14 mei 2014 om 9.00 uur 
gepland. Bespreekpunten zijn de jaarstukken en het verslag van de accountant. 
Op 2 april 2014 overlegt de BCA van 10.30 tot 12.00 uur in klein comité als voorbereiding op een 
bijeenkomst over ILG/ Natuur. Op verzoek van de accountant wordt ook gesproken over de wensen 
voor een vervolg op de workshop risicomanagement. 

 
6. Rondvraag en sluiting 
  


